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Energieconsulent gaat glastuinders oriënteren
nieuws

De voorbije maanden heeft de Vlaamse regering een pakket maatregelen getroffen om de
energiecrisis in de glastuinbouw te verlichten. Nu heeft de Vlaamse regering ook besloten
om middelen vrij te maken voor een energieconsulent die het rationeel energieverbruik in
de sector moet promoten. Dat heeft minister van Leefmilieu Kris Peeters zaterdag gezegd
tijdens de jaarvergadering van het AVBS.
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De voorbije maanden heeft de Vlaamse regering een pakket maatregelen getroffen om de
energiecrisis in de glastuinbouw te verlichten. Nu heeft de Vlaamse regering ook besloten om
middelen vrij te maken voor een energieconsulent die het rationeel energieverbruik in de sector moet
promoten. Dat heeft minister van Leefmilieu Kris Peeters zaterdag gezegd tijdens de jaarvergadering
van het AVBS.
De siertelers hebben een jaar van contrasten achter de rug. In april waren er de Floraliën, nog geen
half jaar later legden de telers een bloementapijt met de letters SOS op het Martelaarsplein in
Brussel."Er is wel degelijk vraag naar sierteeltproducten", aldus AVBS-secretaris Dimitri Barbe.
"Maar de bedrijven worden tegelijkertijd geconfronteerd met steeds hoger wordende
productiekosten".
Volgens Barbe vormen de hoge energieprijzen op de bloemisterijen en snijbloemenbedrijven
momenteel de grootste bedreiging. Verder heeft de boomkwekerijsector momenteel af te rekenen
met lagere verkoopsprijzen. "Internationale concurrentie maakt dat verlaging van de kostprijs het
sleutelwoord is om rendabel te kunnen ondernemen. Schaalvergroting en automatisering zijn het
logische gevolg", aldus Barbe.
Binnen die context pleit het AVBS voor een tweesporenbeleid. Enerzijds moeten toekomstgerichte
bedrijven maximale kansen krijgen om zich te ontplooien. Daarbij denkt voorzitter Géry Heungens
aan de afbakening van voldoende grote agrarische macrozones waar de vestiging van glastuinders
niet tegengewerkt wordt. Anderzijds moet er steun komen voor bedrijven in moeilijkheden. Maar
een eventuele VUT-regeling mag zeker niet ten koste gaan van het budget voor VLIF-steun, aldus
Heungens.
Boerenbond-voorzitter Noël Devisch sprak in naam van de siertelers zijn waardering uit voor het
pakket energiemaatregelen dat de Vlaamse regering sinds september uitvaardigde. Komt daarbij dat
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in het voorstel tot aanpassing van de VLIF-reglementering maximale ondersteuning mogelijk blijft
voor energiebesparende maatregelen. Datzelfde voorstel voorziet ook fondsen voor de afbraak van
oude serres op voorwaarde van nieuwbouw.
Minister Peeters voegt aan het actieplan ook nog een energieconsulent toe. Die wordt mogelijk
ingeschakeld in een nog op te richten Steunpunt Energie waarvoor Boerenbond lobbywerk verricht.
Dit steunpunt moet de ontsluiting van alle relevante kennis inzake energiebesparing op land- en
tuinbouwbedrijven faciliteren. Hierbij zou samengewerkt worden met alle kennisinstellingen.
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